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П О Р Я Д О К  Д Е Н Н И Й  

 

2. Щодо результатів анкетування. 

 

СЛУХАЛИ: завідувача кафедри технологій та безпечності харчових 

продуктів Марину САМІЛИК, яка повідомила, що відділом якості було 

проведено анкетування здобувачів щодо якості процесу в СНАУ. Більшість 

здобувачів задоволені організацією освітнього, зокрема, було вказано, що: 

- викладачі компетентно і зрозуміло викладають начальний матеріал, на початку 

вивчення курсу ознайомили їх з системою оцінювання, компетентностями та 

програмними результатами навчання, які будуть досягнуті після вивчення 

дисципліни; 

- використовують різноманітні ресурси для дистанційного навчання, 

підтримують зв’язок зі студентами та своєчасно підключаються на заняття; 

- викладачі об’єктивно та прозоро оцінювали знання згідно заявлених в 

силабусах критеріїв, були доброзичливими та коректними; 

- двома здобувачами було відзначено викладачів Губу С.О. та Ребрій А.М. за 

гарне викладання та отримані знання. 

Основною проблемою для здобувачів була періодична відсутність 

інтернету або повільна його робота. Деякі здобувачі були незадоволені 

тривалим перебуванням в укриттях. 

Двома здобувачами висловлено незадоволення щодо роботи Перцевого 

Ф.В., який не надав жодної інформації щодо організації освітнього процесу та 

не дотримувався розкладу. Було відзначено, що Ярмаш Т.А. не завжди була 

коректною, не зрозуміло пояснювала матеріал та не завжди дотримувалася 

розкладу занять. 



Було висловлено думку щодо незадовільного стану матеріальної бази з 

дисциплін «Фізичне виховання» та «Теоретичні основи харчових виробництв». 

Менше 1 % здобувачів незадоволені освітнім процесом. 10% вважають його 

задовільним. 

  

 УХВАЛИЛИ: інформацію прийняти до відома та виконання. 

 

 
 


